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COMPLAINT

Now comes Plaintiff Leicester Bryce Stovell, proceeding pro se, who for his Complaint against
Defendants Gloria M. James and LeBron R. James Sr. states the following:

BACKGROUND

1. |, Plaintiff Leicester Bryce Stovell, am an attorney who has resided in Greater
Washington, D.C. since November, 1983. | was born and raised in Ohio, received my
bachelor’s degree from Princeton University in 1976 and my law degree from the
University of Chicago in 1980. During the past couple of years | have concluded that |
have a reasonable basis for believing that | likely am the father of Defendant LeBron
James, notwithstanding long-term actions of the Defendants aimed at preventing me and
others from becoming aware of it.

2. Defendant Gloria James, a resident of Akron, Ohio, is the mother of Defendant LeBron
James. She, acting directly and/or through her agents, has refused to allow the
identification of his father since the time of his birth until the present day.

3. Defendant LeBron James, a resident of Bath Township, Ohio, is the world famous
professional basketball player. Additionally, it is overwhelmingly likely that he is the son
of me and Defendant Gloria James. He also likely is aware that | am his father. Yet, due to
anger at perceived abandonment and conflict arising from his image as a successful
fatherless child from the projects, he has come to direct and control, conspire in, or
knowingly or recklessly aid and abet his mother’s unjustifiable attempts to prevent the
acknowledgment that | am his father.

THE 1984 ENCOUNTERS WITH DEFENDANT GLORIA JAMES

4. In or about mid-March, 1984, | met Defendant Gloria James at a restaurant/bar in the
District of Columbia named “DC Space.” We socialized there for a couple of hours that
evening. Defendant Gloria James advised me she was from Akron, Ohio, had a job there,
and that she was in her early twenties. | told her | was born and raised in Ohio and am an
attorney in Washington, D.C. At the time | was 29 years old.

5. Later that evening, Defendant Gloria James accompanied me to my home, then in
Annandale, Virginia. | drove us. Once there, Defendant Gloria James and | had a brief
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consensual sexual relationship. Notwithstanding that she’d told me she was in her early
twenties, she also advised me - in response to my question whether she was using a
barrier contraceptive - that she was a virgin and made it clear she wanted to end that
status. | therefore assumed she was using some other type of contraceptive.

Later that night | apologized to Defendant Gloria James because I, being tired, thought |
might not have satisfied her. Defendant Gloria James seemed surprised but said nothing.

Early the next morning, Defendant Gloria James advised me she had to return to Ohio. |
asked whether she wanted breakfast or for me to take her to a cousin’s home in the
District of Columbia whom she had told me she was in town visiting. She said no and that
she had to leave. So | took her, pursuant to her request, to a subway station in
downtown Washington, D.C. As we drove there | apologized again for the previous
evening. Again, Defendant Gloria James said nothing. 1 also said, in light of her sudden
departure, “You don’t seem to like me very much.”

A few months later in or about June, 1984 | again encountered Defendant Gloria James at
DC Space in Washington, DC. As | entered the establishment, which was a block from my
place of employment, a bartender said to me that someone was looking for me and he
pointed to her. |sat down and Defendant Gloria James and | made small talk. | was
happy to see her again. Additionally, | thought her willingness to see me again meant
that maybe she had not disliked me after all. She agreed to come see my new apartment
inside the city, and so we left DC Space and went there.

At my apartment, Defendant Gloria James continued small talk about various minor
matters in Akron. | did not listen to any of this carefully and simply smiled. However,
after continuing the small talk for awhile she abruptly switched subjects and informed
me that she was pregnant. It in no way was visible. She also told me she knew the child
was a boy, although she did not suggest how she might have known this and | did not
question her. She then asked to see something with my name written on it. | gave her
my business card, which read “Leicester B. Stovell.” She asked for confirmation of my
middle name. | advised her it is “Bryce.” She then said words to the effect of “That’s what
['thought” and “That’s perfect.” She then said, “'m going to name him “LeBron.”

Defendant Gloria James never specifically said that | was the father. However, | surmised
that was what she might have been suggesting since | could think of no other reason for
her to disclose such intimate information to me excepting the possibility that she liked
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me after all because | had befriended her. | thus was somewhat startled. | thought she
had to recall my apology for what | had assumed was my unsatisfying (and incomplete)
performance that evening. However, | simply listened, then asked her whether she knew
what the name she intended to give her son meant. In this regard | said, “Is it German or
French? What does it mean? The black or the brown? How do you spell it?” In response,
Defendant Gloria James spelled it and said “It’s only the name of a friend of my cousin’s”.
I said “LeBron”, emphasizing the distinction in sound between “le” and “la” in French,
then asked whether that person was the father and she laughed and said no. She then
switched subjects and returned to making small talk about trivial things she’d been doing
in Akron.

I was expecting her to provide more information, such as specifically saying | was the
father or asking me for advice, but she did not. | found this difficult to interpret. But |
expected her to stay awhile and, once comfortable, to explain everything. However, after
several moments, Defendant Gloria James suddenly said she had to leave, once again
saying she had to return to Ohio. She also suggested someone was waiting for her,
causing me to think we might have been followed since she refused my offer to get a cab.

I was disappointed and remained perplexed. | said to her, “I can tell | don’t need to ask
this, but | have to anyway. | take it that you are going to have the child,” intentionally
making it a leading question so as not to offend. In response, she said, in no uncertain
terms, “l am.” | then said, “Well, if he’s mine, make sure he plays basketball.” It had been
a youthful enthusiasm. In this regard, in high school by age 17 (I graduated a year early
due to having skipped fourth grade for academic reasons) | had been named an All-
League, All-Cleveland, honorable mention All-Ohio and All-America basketball player, the
latter by at least two magazines that covered high school athletics, plus had two years of
athletic eligibility remaining due to having been out for the season in 9" grade (when |
started playing sports) on account of an injury and being ineligible during 10" grade due
to having changed high schools between 9" and 10" grades. | did not participate in
organized athletics after high school. Additionally, my saying “if he’s mine” was an
attempt to encourage Defendant Gloria James to amplify. However, she limited her
response to the words, “I will.” Incredibly, | then said, “LeBron James, a basketball player
from Ohio. That should be easy to remember.”

I' was not certain that Defendant Gloria James thought | had fathered her son. |
nonetheless asked whether she could remember my home address. She reacted with
seeming surprise, saying she remembered everything, even restating my previous
address in Annandale, Virginia. | therefore felt she knew how to contact me. However, |
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added that my father, whom | told her also is named Leicester Stovell (Leicester
Collingwood Stovell 5r.) lives near Akron, in Warren, Ohio. Defendant Gloria James then
left. In all, she had spoken to me about her pregnancy for only a few minutes out of the
total of perhaps an hour and a half that we were together that evening, from when | met
her at D.C. Space until when she left my apartment. After she left | noticed one of my
business cards on a table, but did not know whether it was the one I'd given her.

About a week after Defendant Gloria James returned to Washington, D.C. in or about
lune, 1984 and advised me that she was pregnant, | returned to DC Space, the bar
restaurant where we’d first met. While speaking to the person tending bar who'd advised
me the week before that she was looking for me, | said, “The woman you pointed out to
me told me that she’s ...” However, before | was able to say “pregnant” he interrupted
and said “She’s not a woman. She’s under age.”

At first | thought the bartender did not realize to whom | was referring. But he assured
me he did. | asked what he meant, and he advised me that she was 15 years old and that
he’d let her into the bar to drink sodas only. I, however, did not believe him. Thus, given
that Defendant Gloria James never explicitly said | was the father | decided, within a
matter of days, to forget all about it, dismissing all of it as some strange joke or
misunderstanding unless | heard more.

Despite Defendant Gloria James’s statements to me (that she was a virgin up until that
night in 1984 when we had unprotected sex and that she thereafter was pregnant); what
she implied in our conversation (suggesting | had fathered her son by advising me she
was going to name him “LeBron,” seemingly after me); a reasonable presumption that |
had the financial ability to support a wife and child; and my openness to accept such a
responsibility (by virtue of ensuring both that Defendant Gloria James would have her
child and knew how to get back in touch with me), Defendant Gloria James never
contacted me again.

On December 30, 1984, public records show that Defendant Gloria James gave birth to
Defendant LeBron tames in Akron, Ohio. Attached as the Exhibit is Defendant LeBron
James's birth certificate.

Defendant Gloria James never advised me of Defendant LeBron James’s birth. In this
regard, Defendant Gloria James did not identify anyone as Defendant LeBron James’s
father at the time of his birth. Instead, the line for entry of the father’s name on the birth
certificate was left blank. In light of this apparently deliberate omission, Defendant
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LeBron James was given his mother’s last name. In addition, | was not informed of
Defendant LeBron James's birth by anyone.

RETRIEVAL OF RECOLLECTIONS OF THE 1584 ENCOUNTERS WITH DEFENDANT GLORIA
JAMES

In or about late 2006 a female acquaintance asked me whether I had a son at Cornell
University in Ithaca, New York. | said no. She persisted, asking “Are you sure?” Her
suggestion was that | might have a son | did not know about. Consequently, | thereafter
systematically explored my memories of every relationship, going year by year starting
with college. When | reached 1984, | thought about Defendant Gloria James from Akron,
Ohio for the first time since in or about June, 1984,

By late 2006 when I did recall Defendant Gloria James, Defendant LeBron James had
been well known for several years. | had heard of him, but that alone had not triggered
any recollections on my part. But after | recalled my encounter with Defendant Gloria
James | understood there was a possibility that | was Defendant LeBron James's father.
This was due to such factors as his height, general appearance, name, and an
understanding on my part, in light of my intervening experience, that | possibly had
consummated my sexual relation with Defendant Gloria James that night in or about
mid-March 1984. | therefore looked into press reports about Defendants’ lives in light of
my recollections. During this period of time | discovered that Defendant Gloria James
had asserted to the media - while Defendant LeBron James was in high school, being
recruited by the National Basketball Association and various corporate sponsors and
while public interest in the identity of his father was considerable - that his biological
father was an Anthony McClelland.

By in or about June 2007 | decided to contact Defendant LeBron James’s attorney, Mr.
Frederick Nance, the managing partner of the Cleveland office of the law firm Squire,
Sanders & Dempsey, to confirm that McClelland was indeed Defendant LeBron James'’s
biological father as Defendant Gloria James had stated to the media. My recollection is
that | left a message with Mr. Nance’s secretary or on his voice mail after the NBA
Eastern Conference finals in 2007, advising him that | wanted to speak with him about an
important matter involving his client, Defendant LeBron James, after the NBA
championship series between Cleveland and San Antonio. I did not state the issue at that
time.

CONTACTING DEFENDANT LEBRON JAMES’S COUNSEL, FREDERICK NANCE
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| called and actually spoke with Mr. Nance for the first time in or about mid to late June,
2007. My first question was about McClelland. Mr. Nance, however, indicated to me that
they’d completed DNA paternity testing of McClelland that eliminated him as Defendant
LeBron James's biological father. | therefore informed Mr. Nance of my 1984 encounters
with Defendant Gloria James. He asked “Does this mean what | think it means?” |
responded that there is a possibility that | am his client’s father. | also requested a
meeting with Defendant Gloria James, thinking that a private meeting could be arranged
5o that we could discuss the matter. However, Mr. Nance immediately said, “V'll have to
sit in on that.”

Also noteworthy here is that Defendant LeBron James and his girlfriend, Savannah
Brinson, had a second son in or about mid-June, 2007 whom they named “Bryce.” Bryce
is my middle name and the name Defendant Gloria James had asked me about during
our meeting in or about June, 1984 which had seemed to serve, along with my first name
of Leicester, as the basis for her naming of LeBron (it also was the name | primarily was
known by in Washington, D.C. from 1990 through 2002). I, however, did not learn of the
name of Defendant LeBron James’s second son until several months later.

Mr. Nance and | exchanged several phone calls from late June through July, 2007. During
these conversations, Mr. Nance, among other things, stated to me that Defendant
LeBron James is “indifferent” towards the idea of a father, notwithstanding that the
father/son relationship naturally is a close and loving one. Indeed, a few months later |
read press reports that Defendant LeBron James has stated that he “wants to be a better
father than mine was.” Moreover, since February 2008 he also has been a spokesperson
for a multi-million dollar advertising campaign by a major corporation that’s corporate
slogan is “it’s all about being there.” In addition, Defendant LeBron James’s own
statements, media reports and other circumstances indicate that Defendant Gloria James
has suggested to Defendant LeBron James and others that his biological father was
uninterested in being his father.

Then, in or about mid to late late July, 2007, Mr. Nance called me on my cell phone
number and advised me that he had Defendant Gloria James on his line and that she was
ready to speak with me at that time. This was a surprise to me. It had been several
weeks since my request and Mr. Nance had not mentioned during the interim whether or
how Defendant Gloria James would respond. All he had indicated was that they were
doing “due diligence.” I nonetheless left the meeting | was in and took the call.
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THE JULY, 2007 TELEPHONE CONFERENCE WITH DEFENDANT GLORIA JAMES

In the ensuing three way conference call between me, Defendant Gloria James and Mr.
Nance, Defendant Gloria James questioned me, in the nature of a carefully prepared
cross-examination, for over an hour, asking me for detailed information about our 1984
meetings, who knew about them and what evidence | had. At a couple of points she
seemed to me to be on the verge of faltering. In this regard she stopped talking on a
couple of occasions and seemed momentarily to be overcome with emotion.

Defendant Gloria James also punctuated the questions and answers with odd remarks,
such as “You claim to be LeBron’s father but you're not presenting proof. | want exact
dates.” I told her that | was speaking with sufficient specificity to trigger her own
recollections that she should share. Finally, however, Defendant Gloria James stated “we
have never met,” and that “LeBron’s money is for his children.” She then threatened me,
stating “If you continue with this I will have you harmed, professionally and even
physically.” This left me confused and amazed. | thought, “If that were the case, why had
she spoken to me at all, let alone for the length and in the manner that she had?”

Mr. Nance did not interrupt Defendant Gloria James, not even during her threats of
harm, notwithstanding that he is the managing partner of one of the country’s most
influential law firms, has listed securities law (my specialty) as an area of expertise on his
professional resumes, and presumptively has contacts in my specialty area both directly
and/or through his firm. He asked only a few questions, such as “What happened next?”
This left me quite uncomfortable since he did this while | described what had happened
during my first encounter with Defendant Gloria James after | had taken her to my home,
Mr. Nance also asked whether | recalled any distinctive birthmarks or other identifying
anatomical peculiarities of Defendant Gloria James. | said | did not. Not long thereafter,
the conference call ended. Mr. Nance, however, advised me that he nonetheless would
inform Defendant LeBron James of my interest in having a DNA paternity test.

THE AUGUST 2007 DNA TEST

A few days after the telephone conference with Defendant Gloria James, Mr. Nance
advised me that Defendant LeBron James had agreed to take a DNA paternity test with
me, notwithstanding his mother’s position. | was surprised. But Mr. Nance said he would
oversee the arrangements. Thereafter, Advantage Health Care in Cleveland, Ohio was
selected as the DNA sample intake facility, and Genetica DNA Laboratories in Cincinnati,
Ohio was selected as the testing facility. | drove to Cleveland to have my sample collected

e e ]
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at Advantage by its owner/manager, Sandy Dvorak. My recollection is that Defendant
LeBron James paid his half of the fee and | paid my half. Defendant Gloria James did not
participate.

Ms. Dvorak refused to inform me even in general terms of what precautions would be
taken to ensure the integrity of the DNA collection and testing procedures other than to
say “l just do my job.” Three other persons were present in her office, including her
young (maybe 13) daughter. All seemed aware of why | was there. With respect to the
daughter, | overheard her say to Ms. Dvorak, “He can’t be LeBron’s father. He’s too
young.” Ms. Dvorak responded to her, “He’s as old as | am” (i.e., then approximately 52).

Ms. Dvorak took my cheek swabs, a photo of my passport, and a photo of me and placed
them in an unsealed envelope. However, at one point she placed the unsealed envelope
on a table and left the room for approximately five minutes, leaving me and my samples
together and unattended.

Ms. Dvorak also advised me that she had collected Defendant LeBron James’s sample the
previous day during a break in a summer basketball practice session at a basketball
facility in downtown Cleveland. My understanding is that it was the team that eventually
became the U.S. Olympic “Redeem Team” at the 2008 Olympic Games in Beijing, China
and that they were preparing at that time for some games to be played later that
summer in Las Vegas, Nevada. She said the players were a raucous group, and that they'd
joked extensively with her. For example, she said several of them lifted her up and placed
her standing on a chair to take Defendant LeBron James’s cheek swabs,

As I was leaving Advantage, | noted that | was being trailed by a lightly pigmented black
male driving a silver Hummer. The Hummer fit the description of the Hummer
Defendant Gloria James is known to have given to Defendant LeBron James when he was
in high school on the verge of signing an NBA contract. The driver’s appearance also was
consistent with the appearance of photographs I've seen of an Eddie Jackson, a long-time
friend of Defendant Gloria James. Mr. Nance had advised me Defendant LeBron James
refers to Mr. Jackson as “Dad,” although it is known that Jackson is not Defendant LeBron
James's father. This also is the same Mr. Jackson with a criminal felony record that
includes multiple acts of fraud and racketeering. My impression was that Mr. Jackson
intentionally allowed me to see him trailing me in the Hummer. In this regard he sped up
near an exit from the highway so that he was parallel to me, then slowed down and
looked directly at me with the driver’s side window down so that he and the vehicle
clearly were visible to me. '
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The DNA samples apparently remained in Cleveland for 4 days before they were
transported to Genetica in Cincinnati. The following week | telephoned Ms. Dvorak and
she advised me orally, followed by documentation sent by mail to my home address, that
the result was a 0% probability of paternity. I spoke with Mr. Nance later that day or the
next day, confirming that he’d also received the results. | said, “Maybe | had the wrong
15 year old Gloria James from Akron who planned to name her son LeBron.” Mr. Nance
responded that “You should not want anything to do with those people” (Defendants
Gloria and LeBron James) and that Defendant Gloria James has or had “a fire in her
belly.”

AFTERMATH OF THE AUGUST 2007 DNA TEST

Defendant Gloria James’s statements in the telephone conference coupled with the DNA
paternity test results caused me to reconsider every aspect of the matter. During this
time, which lasted several months, | also re-reviewed the facts. This included, among
other things, obtaining Defendant Gloria James’s high school yearbook picture. In this
regard, it clearly depicts the then fifteen year old female from Akron, Ohio who called
herself Gloria James that | met in Washington, D.C. in 1984. | also read books and articles
about Defendant LeBron James’s life, and arranged to attend a Cleveland Cavaliers —
Washington Wizards game in Washington, D.C. so that | could see Defendant LeBron
James in person for the first time. With respect to the latter | called and informed Mr.
Nance I'd be at the game and that I'd be seated directly behind the Cleveland Cavaliers
bench.

| attended the game at Verizon Center in Washington, D.C. on December 5, 2007. When |
saw Defendant LeBron James for the first time in person, | was struck by our similarity in
appearance. It indeed is consistent with the father/son proposition. Among other things,
Defendant LeBron James and | are of nearly if not identical height and pigmentation and
have very similar athletic body types. We also share a number of other very similar if not
identical physical and facial characteristics. All are very distinctive in relation to the
general population.

Others noticed this too. For example, Defendant LeBron James, who was not in uniform
due to a finger injury, followed his teammates onto the court along with Daniel Gibson,
another Cleveland Cavaliers player. Both looked directly at me behind the Cavalier bench
at their first opportunity. At that time | read Mr. Gibson'’s lips as he said to Defendant
LeBron James, “That could be your father.” | also noticed this angered Defendant LeBron
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James, who seemed to notice | could discern what Mr. Gibson had said. |, of course, had
no way to approach Defendant LeBron James that evening beyond my visible presence
due to the team’s and the arena’s security measures. But notably, and disappointingly,
Defendant LeBron James made no effort of his own to approach me. | thereafter
telephoned and informed Mr. Nance of me and Defendant LeBron James's distinctive
similarity of appearance, but Mr. Nance responded, “LeBron looks like the NBA.”

After seeing Defendant LeBron James at the game in Washington, | decided, due to that,
due to what | had concluded were Defendant Gloria James's misrepresentations during
the telephone conference, my dissatisfaction with Mr. Nance’s DNA paternity test
arrangements, Defendants’ continuing refusal to cooperate in setting up a more secure
test arrangement, and Defendant LeBron James’s public statements showing hostility
towards his biological father, that | should consider legal action in order to establish the
truth.

During the 2007 holidays | therefore called a number of attorneys in Ohio in order to
obtain legal representation. The first one responded in early January, 2008. However, he
advised me that Ohio has a statute of limitations on actions to establish paternity and
that the limitation period had ended on Defendant LeBron James’s 23d birthday on
December 30, 2007, just a couple of weeks beforehand, a few weeks after | had made
arrangements to see Defendant LeBron James in person for the first time at the game in
Washington, DC, and a little over four months after the August 2007 DNA test.

CASE PREPARATION SINCE EARLY 2008

Since early 2008 a number of issues have presented themselves with respect to this
matter, such as the extent of equitable review of the establishment of paternity
limitation period issue even if delay were due to fraud by the Defendants, evaluating a
number of other potentially applicable legal theories, identifying potential witnesses and
consulting with numerous attorneys in Ohio, Virginia and the District of Columbia on law
and potential representation issues in light of Defendants’ conduct. | have researched the
legal issues and investigated the factual ones diligently and expeditiously.

Among these issues, | looked into the believability of Defendant Gloria James’s threats of
using force. In this regard, | found that Defendant Gloria Jlames has associated with
persons with criminal records that include serious felonies. It appeared that one of these
persons followed me from the DNA test site in August 2007. In addition, there have been
suggestions of the possibility that Defendants and/or their counsel were made aware of
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my efforts to look into this matter by others and even me, advertently or (in my case)
mostly inadvertently. Defendant LeBron James’s own statements and actions indicating
hostility towards his father, which seem to be well-known in northeast Ohio, also appear
to have impeded my efforts.

My continued efforts to persuade Defendants to resolve this matter also have been to no
avail. For example, by an email dated June 10, 2009 Defendant LeBron James once again,
through his attorney Frederick Nance, refused to agree to fool-proof DNA testing utilizing
the most rigorous safeguards against tampering, notwithstanding the unusual
circumstances of Defendant LeBron James, Defendants’ effort has not been to establish
the truth, but to control the test result.

Thus, in light of my accumulation of facts over time, I recently have concluded that a
comprehensive, sophisticated and well-funded effort might well have been underway for
quite some time, perhaps beginning in its present form as early as when Defendant
LeBron James was in high school, to frustrate identification of his real father, and that
there is a likelihood that the father in question is me. A key motive and/or enabler of this
scheme appears to be Defendant LeBron James’s own hostility towards his father. This
follows up on Defendant Gloria James’s long-term concealment of the identity of the
father of Defendant LeBron James since before his birth.

FIRST CAUSE OF ACTION
Common Law Fraud/Misrepresentation, July 2007 Telephone Conference
Plaintiff restates the allegations of paragraphs 1 through 43 of the Complaint as if fully

restated herein.

Defendant Gloria James knew or should have known that Plaintiff would rely on her
representations as to the paternity of Defendant LeBron James.

Defendant Gloria James intentionally, knowingly, purposefully, willfully, maliciously and
in bad faith misrepresented to Plaintiff in their mid to late July 2007 telephone
conference that she and Plaintiff did not meet in Washington, D.C. in or about March
1984 and have a consensual one night unprotected sexual relationship.

Defendant Gloria James intentionally, knowingly, purposefully, willfully, maliciously and
in bad faith misrepresented to Plaintiff in the mid to late July 2007 telephone conference
that she had not (i) returned to Washington, D.C. in or about June 1984 and indicated to
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Plaintiff that she had become pregnant, (ii) implied this was the result of her and
Plaintiff's previous one night sexual encounter in Annandale, Virginia in or about mid-
March 1984, and (iii) advised Plaintiff during their meeting in Washington, D.C. in or
about June 1984 that she thus was going to name her son “LeBron”.

Defendant Gloria James intentionally, knowingly, purposefully, willfully, maliciously and
in bad faith misrepresented to Plaintiff in their mid to late July 2007 telephone
conference that Plaintiff is not the father of Defendant LeBron James and that she and
Plaintiff have never met.

Defendant Gloria James knew or should have known that her misrepresentations and
omissions in the July 2007 telephone conference with Plaintiff relating to the question of
whether Plaintiff is the father of Defendant LeBron James were material ones.

Defendant Gloria James knew or should have known that Plaintiff would rely on her
having made misrepresentations and omissions during the July 2007 telephone
conference with Plaintiff to Plaintiff’s detriment, irrespective of whether Defendant
LeBron James relied on such misrepresentations and omissions. In this regard, such
misrepresentations and omissions of Defendant Gloria James deceitfully were intended
to induce Plaintiff to accept as reliable the results of the August 2007 DNA paternity
testing.

Defendant Gloria James's hostile opposition to Plaintiff's efforts towards establishing his
paternity is clearly visible in the willfulness of her misrepresentations and omissions in
the July 2007 telephone conference and her specific threat to directly or indirectly
engage in retaliatory behavior against Plaintiff and, by extension, against any persons
willing to cooperate with Plaintiff, if Plaintiff should persist in his attempt to uncover the
truth regarding Defendant LeBron James’s paternity.

Plaintiff did rely on Defendant Gloria James's misrepresentations and omissions in the
July 2007 telephone conference. They also forced Plaintiff to expend considerable time,
effort and expense to evaluate and thereafter develop means of addressing them,
resulting in Plaintiff being unable to meet the deadline to Ohio’s statutory limitation
period on actions to establish paternity.

As a direct and proximate result of Defendant Gloria James’s misrepresentations and
omissions in the July 2007 telephone conference, Plaintiff has been damaged at law
and/or in equity.
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SECOND CAUSE OF ACTION
Common Law Fraud/Misrepresentation, August 2007 DNA Test

Plaintiff restates the allegations of paragraphs 1 through 53 of the Complaint as if fully
restated herein.

Defendant Gloria James and and/or Defendant LeBron James knew or should have
known that Plaintiff would rely on the results of the August 2007 DNA test involving
Plaintiff and Defendant LeBron James with respect to the paternity of Defendant LeBron
James.

Defendant Gloria James and/or Defendant LeBron James, acting individually, jointly
and/or through their agents, intentionally, knowingly, purposefully, willfully, maliciously
and in bad faith caused the falsification of the results of the August 2007 DNA test
involving Plaintiff and Defendant LeBron James so as to prevent its results from informing
Plaintiff that he is the father of Defendant LeBron James.

Defendant Gloria James and/or Defendant LeBron James knew or should have known
that the falsification of the results of the August 2007 DNA paternity test with respect to
the question of whether Plaintiff is the father of Defendant LeBron James was a material
one.

Defendant Gloria James and/or Defendant LeBron James knew or should have known
that Plaintiff and/or others would rely on her, his or their falsification of the results of the
August 2007 paternity test with respect to the question of whether Plaintiff is the father
of Defendant LeBron James to Plaintiff’s detriment.

Plaintiff did rely on the results of the falsified August 2007 DNA paternity test. This
forced Plaintiff to expend considerable time, effort and expense to evaluate and
thereafter develop means of addressing the falsification, causing Plaintiff not to be able
to meet the deadline to Ohio’s statutory limitation period on actions to establish
paternity.

As a direct and proximate result of Defendant Gloria James’s and/or Defendant LeBron
James'’s falsification of the results of the August 2007 DNA test, Plaintiff has been
damaged at law and/or in equity.
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THIRD CAUSE OF ACTION

Defendant Gloria James’s Long-Term Pattern of Common Law Fraud and
Misrepresentation to Suppress Identification of Defendant LeBron James's Biological
Father

Plaintiff restates the allegations of paragraphs 1 through 60 of the Complaint as if fully
restated herein.

Defendant Gloria James knew or should have known that Plaintiff and others would rely
on her misrepresentations and/or omissions as to the paternity of Defendant LeBron
James to Plaintiff's detriment.

Defendant Gloria James omitted the name of the father of Defendant LeBron James on
his birth certificate in or about late December 1984, beginning what would become a life-
long pattern of deceit aimed at preventing identification of Defendant LeBron James’s
biological father to Plaintiff and others, eventually including the public.

Among other things, this has included intentionally, knowingly, purposefully, willfully,
maliciously and in bad faith: (i) misrepresenting to authorities, such as the FHA and ADC,
that the father of Defendant LeBron James was unknown in order to collect public
assistance fraudulently; (i) misrepresenting to Plaintiff that Plaintiff is not the father of
Defendant LeBron James, and (iii) authorizing and/or aiding and abetting the falsification
of DNA paternity test results provided to Plaintiff.

Additionally, Defendant Gloria James intentionally, knowingly, purposefully, willfully,
maliciously and in bad faith misrepresented to the news media, the public and/or others,
beginning in or about 2002 - as media and public interest in the identity of Defendant
LeBron James’s father became considerable - that Defendant LeBron James’s father is
Anthony McClelland, a convicted felon who had been incarcerated multiple times on
charges including arson and theft. This also was in furtherance of Defendant Gloria
James’s long-term scheme to suppress identification to Plaintiff, the public and others of
the identity of Defendant LeBron James’s father. Moreover, Defendant Gloria James’s
“McClelland misrepresentation” appears designed to end public and commercial interest
in the identity of Defendant LeBron James'’s actual father rather than Defendant Gloria
James’s version, which appears to have been fabricated for, inter alia, narrow, one
dimensional commercial image-making purposes: i.e. to make Defendant LeBron James’s
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life suggestive of Spike Lee’s popular 1998 sports drama film, “He Got Game”. Defendant
Gloria James's continuation of this scheme, both directly and through her agents,
continues through the present day and is ongoing.

Defendant Gloria James knew or should have known that her misrepresentations and
omissions as part of her long-term scheme to suppress identification of Defendant
LeBron James's actual father to Plaintiff, the public and others were material ones.

Defendant Gloria James knew or should have known that Plaintiff, the public and/or
others would rely on her misrepresentations and omissions to Plaintiff’'s detriment.

Plaintiff and others did rely on Defendant Gloria James’s misrepresentations and
omissions.

As a direct and proximate result of Defendant Gloria James's long-term willful pattern of
fraud, misrepresentation and deceit in order to suppress the identification of Plaintiff as
Defendant LeBron James's actual father, Plaintiff has been damaged at law and/or in
equity, including, inter alia: (i) depriving Plaintiff of his son for more than twenty-five
years; (ii) alienating the natural affections of Defendant LeBron James towards Plaintiff as
his father, and the natural affections of LeBron James Jr. and Bryce Maximus James -
Defendant LeBron James’s two sons - towards Plaintiff as their grandfather; (iii)
preventing Plaintiff from sharing personal information with Defendant LeBron James
which would be in his best interests, and (iv) diverting commercial opportunities away
from Plaintiff, as Defendant LeBron James's real father, which Plaintiff uniquely is
situated to optimize.

Moreover, Plaintiff had statutory rights in various jurisdictions to establish his paternity
of Plaintiff LeBron James in administrative and/or court proceedings. In the state of Ohio,
such rights are set forth in the Ohio Uniform Parentage Act under section 3111 of the
Ohio Revised Code. Plaintiff would have availed himself of such legal rights but for
Defendant Gloria James’s deceitful and willful scheme to fraudulently conceal Plaintiff's
paternity of Defendant LeBron James.

FOURTH CAUSE OF ACTION

Defendant LeBron James's Involvement in Defendant Gloria James’s Long-Term Common

Law Fraudulent Concealment of Plaintiff's Paternity of Defendant LeBron James
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71. Plaintiff restates the allegations of paragraphs 1 through 70 of the Complaint as if fully
restated herein.

72. Defendant LeBron James agrees with, knows of or should know of Defendant Gloria
James’s long-term fraudulent concealment of the identity of his father, but - due to both
anger at perceived abandonment and conflict arising from his image as a fatherless child
from the projects who became a multi-millionaire at age 18 - willfully has chosen, since
as early as when he reached the age of majority status, to direct and control the
concealment, and/or willfully has conspired in it, or willfully, knowingly or recklessly has
aided and/or abetted it while attempting to construct a veil of “plausible deniability”.

73. As a direct and proximate result of Defendant LeBron James’s knowing and/or willful
assumption of direction and control of the long-term scheme to conceal fraudulently the
identity of his actual father, and/or his knowing and/or willful conspiracy in it, and/or his
willfully, knowingly or recklessly aiding and abetting it, Plaintiff has been damaged at law
and/or in equity.

FIFTH CAUSE OF ACTION
Common Law Defamation of Plaintiff's Character by Slander by Defendant Gloria James

74. Plaintiff restates the allegations of paragraphs 1 through 73 of the Complaint as if fully
restated herein.

75. Defendant Gloria James has intentionally, knowingly, purposefully, willfully, maliciously
and in bad faith falsely depicted the character of Defendant LeBron James’s actual father
to others, and/or directly and/or indirectly the public, or has engaged in a course of
conduct tantamount to faisely depicting the character of Defendant LeBron James's
actual father: in essence that he should be treated as having the character one might
presume for a thief and arsonist who is uninterested in his own children, most specifically
Defendant LeBron James. This has exposed Defendant LeBron James’s father to such
others’ (including Defendant LeBron James’s) and/or the public’s hatred, ridicule and/or
contempt. This is ongoing.

76. As a direct and proximate result of Defendant Gloria James’s false and defamatory
depictions of the character of Defendant LeBron James’s actual father, Plaintiff has been
damaged at law and/or in equity. This includes the alienation of the natural affections of
Defendant LeBron James towards Plaintiff as his father, and the natural affections of
LeBron James Jr. and Bryce Maximus James, Defendant LeBron James’s two sons,
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towards Plaintiff as their grandfather, and by exposing Defendant LeBron James's
biological father to public hatred, ridicule, and/or contempt.

SIXTH CAUSE OF ACTION
Common Law Defamation of Plaintiff's Character by Slander by Defendant LeBron James

77. Plaintiff restates the allegations of paragraphs 1 through 76 of the Complaint as if fully
restated herein.

78. Defendant LeBron James intentionally, knowingly, purposefully, willfully, maliciously, in
bad faith and/or recklessly has falsely depicted the character of his father to others,
and/or directly and/or indirectly the public, and/or has engaged in a course of conduct
tantamount to falsely depicting the character of his father to others.

79. Among ather things, Defendant LeBron James has stated to the media that “l want to be
a better father than mine was.” Recently, on “Larry King Live” he also stated that
Defendant Gloria James is “a good judge of character”. He even said he’s never asked his
mother who his real father is, stating this is because “I owe everything to my mother.”
Such statements, including his commercial endorsements using the corporate slogan,
“It’s all about being there,” reflect Defendant LeBron James’s hostility towards his father
as being to blame for Defendant’s fatherless status, notwithstanding that this is not the
case.

80. Such portrayals of his father by Defendant LeBron James over time have formed a
pattern that - either in and of themselves or in conjunction with statements of Defendant
Gloria James - expose his father to public hatred, ridicule and/or contempt. This is
0ongoing.

81. As a direct and proximate result of Defendant LeBron James’s false and defamatory

depictions to others of the character of his father, Plaintiff has been damaged at law
and/or in equity.

SEVENTH CAUSE OF ACTION

Common Law Breach of Oral Contract
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Plaintiff restates the allegations of paragraphs 1 through 81 of the Complaint as if fully
restated herein.

In or about late July, 2007, Plaintiff entered into an oral agreement with Defendant
LeBron James through his agent and attorney, Frederick R. Nance, to ascertain whether
Plaintiff is Defendant LeBron James's father by DNA testing.

Defendant LeBron James breached this agreement by, inter alia, intentionally, knowingly,
purposefully, willfully, maliciously and in bad faith authorizing and/or knowingly and/or
recklessly aiding and abetting the falsification of the results of the August 2007 DNA test
while attempting to maintain a veil of “plausible deniability”.

As a direct and proximate result of Defendant LeBron James's breach of the oral
agreement, Plaintiff has been damaged in law and/or equity.

EIGHTH CAUSE OF ACTION
Common Law Tortious Interference with Contract

Plaintiff restates the allegations of paragraphs 1 through 85 of the Complaint as if fully
restated herein.

Prior to the telephone conference between Plaintiff and Defendant Gloria James in or
about late July, 2007, there was an expectancy of an agreement between Plaintiff and
Defendant LeBron James with respect to determining whether Plaintiff is the father of
Defendant LeBron James by, inter alia, DNA testing.

Defendant Gloria James was aware of the discussions in the summer of 2007 between
Plaintiff and Defendant LeBron James through the latter’s attorney, Fred Nance, with
respect to ascertaining whether Plaintiff is Defendant LeBron James’s father.

Defendant Gloria James threatened Plaintiff during the late July 2007 telephone
conference, thereby intentionally, knowingly, maliciously and willfully placing Plaintiff in
reasonable fear of imminent bodily harm and/or of imminent harm to his professional
and financial standing should Plaintiff, inter alia, seek to enforce any agreement between
Plaintiff and Defendant LeBron James with respect to ascertaining whether Plaintiff is
Defendant LeBron James’s father. In threatening Plaintiff, Defendant Gloria James was
knowingly, maliciously and willfully interfering with Plaintiff’s contractual relations with

Defendant LeBron James.
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Defendant Gloria James’s threats were without justification.

It appears that Defendant Gloria James thereafter knowingly, maliciously and/or willfully
threatened and/or coerced Defendant LeBron James into not fulfilling his part of his
bargain with Plaintiff.

Defendant Gloria James’s actions were detrimental to Plaintiff’s contractual relations
with Defendant LeBron James and resulted in damage to Plaintiff in law and/or in equity.

JURISDICTION AND VENUE

In accordance with title 28, section 1332 of the U.S. Code, this controversy is between
citizens of the different states and the amount in controversy exceeds $75,000, exclusive
of interest and costs. This is a fair and reasonable choice of Courts,for all parties with
respect to resolving all issues raised herein.

STATUTES OF LIMITATIONS

This action is brought within the applicable limitation period for each cause of action
specified herein.

NON-AVAILABILITY OF STATE ADMINISTRATIVE REMEDIES
The pertinent administrative agencies in Ohio, Virginia and the District of Columbia have
advised me that they cannot entertain any proceeding in cases such as the instant matter
and that my sole legal option at this time is resort to the court system.
PRAYER FOR RELIEF

WHEREFORE, Plaintiff demands judgment as follows:

(a) As to the first cause of action, Plaintiff demands judgment against Defendant Gloria
James in the amount of $1,750,000; or

(b) As to the second cause of action, Plaintiff demands judgment against Defendant
Gloria James in the amount of $1,750,000, or against Defendant LeBron James in the
amount of $1,750,000, or against Defendants Gloria James and LeBron James in the
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amount of $2,000,000 jointly and/or severally and equitable relief as this Court
deems appropriate, including issuance of an Order that by operation of law would
result in legal recognition of Plaintiff's paternity of Defendant LeBron James
(notwithstanding any assertion by Defendants that this is barred by equity or the
otherwise applicable statute(s) of limitations); or

(c) As to the third cause of action, Plaintiff demands judgment against Defendant Gloria
James in the amount of $3,750,000 and equitable relief as this Court deems
appropriate, including the equitable relief stated at (b) above; or

(d) As to the fourth cause of action, Plaintiff demands judgment against Defendants
Gloria James and LeBron James in the amount of $4,000,000 and equitable relief as
this Court deems appropriate, including the equitable relief stated at (b) above; or

(e) As to the fifth cause of action, Plaintiff demands judgment against Defendant Gloria
James in the amount of $3,750,000 and equitable relief as this Court deems
appropriate, including the equitable relief stated at (b) above; or

(f) As to the sixth cause of action, Plaintiff demands judgment against Defendant
LeBron James in the amount of $3,750,000, or demands judgment against
Defendants Gloria James and LeBron James jointly or severally in the amount of
$4,000,000 and equitable relief as this Court deems appropriate, including the
equitable relief stated at (b) above; or

(g) As to the seventh cause of action, Plaintiff demands judgment against Defendant
LeBron James in the amount of $1,750,000 and equitable relief as this Court deems
appropriate, including the equitable relief stated at (b) above; or

(h) As to the eighth cause of action, Plaintiff demands judgment against Defendant
Gloria James in the amount of $1,750,000 and equitable relief as this Court deems
appropriate, including the equitable relief stated at (b) above.

Together with punitive damages, plus attorney’s fees, interest and costs as justice may
require.

Respectfully submitted,
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JURY DEMAND

Plaintiff hereby demands a trial by jury.



STATE OF OHIO
OFFICE OF VITAL STATISTICS

CERTIFICATION OF BIRTH
LOCAL FILE NUMBER 06177 DATE RECORD FILED ~ FEB 13, 1985
NAME LEBRON RAYMONE JAMES
DATE OF BIRTH DEC 30, 1984 SEX MALE
PLACE OF BIRTH AKRON

MOTHER'S NAME GLORIA MARIE JAMES
MAIDEN JAMES

g
"]
15
1B
HEs
1
1
P2
4

TOF + 2o

MOTHER'S BIRTHPLACE
FATHER'S NAME

R

Hbc3d?37¢

HIWUERID

'vsmrv PRESENCE OF ODHWATE MARK————HOLD 7O I T 1O VIEW




CIVIL COVER SHEET 1O - | osq
iS-44
Rev.1/08 DC) CJ K l‘
I (a) PLAINTIFFS DEFENDANTS
Leicester Bryce Stovell Gloria M. James,

LeBron R. James, Sr.

COUNTY OF RESIDENCE OF FIRST LISTED DEFENDANT .
OUNTY OF RESIDENCE OF FIRST LISTED PLAINTIFF Washington Coued (IN US. PLAINTIFF CASES ONLY)  Summit COUHW O
(b) COUNTY OF RESIDENCE OF FIRST LISTED PLAINTIF NOTE. IN LAND CONDEMNATION CASES, USE THE LOCATION OF J

(EXCEPT IN U.S. PLAINTIFF CASES) LA

a“l ()i
(c) ATTORNEYS (FIRM NAME, ADDRESS, AND TELEPHONE NUMBER) AT ( l d

. ) Case: 1:10-cv-01059
R e F assigned To : Kollar-Kotelly, Colle ach

Assign. Date : 6/23/2010 \ d
Description: Pro Se Gen. Civil 3

II. BASIS OF JURISDICTION 111 CITIZENSHIP OF PRINCIPAL PARTIES (PLACE AN x IN ONE BOX
N - ' . AQ '
(PLACE AN x IN ONE BOX ONLY) FOR PLAINTIFF AND ONE BOX FOR DEFENDANT) FOR DIVERSITY CASES ONLY!
O I US Government O 3 Federal Question PTF DKFY PTF DFT
Plamnuft (US Govemment Not a Party) Citizen of this State i O | Incorporated or Principal Place O 4 O 4
of Business in This State
2 U S Government 4 Diversity .
O lkl'cndal::k e (ln\dLmuIé Crtizenship of Ciuzen of Another State O 2 @ 2 lqcnrporated and Pnnup:ll Place O 5 O 5
Parties 1n item 11) of Business in Another State
Cttizen or Subject of a O 3 O 3

Foretgn Countny Foreign Nation O 6 O 6

IV. CASE ASSIGNMENT AND NATURE OF SUIT

(Place a X in one category, A-N, that best represents your cause of action and one in a corresponding Nature of Suit)

O A. Antitrust | O B. Personal Injury/ O C. Administrative Agency O D. Temporary Restraining
Malpractice Review Order/Preliminary
Injunction

151 Medicare Act
410 Antitrust 310 Airplane ., . A
315 Airplane Product Liability s"‘—“"si—‘:%'l‘% 13950
320 Assuult, Libel & Stander A (1395

) B rF 862 Black Lung (923)
330 Federal Employers Liability 863 DIWC/DIWW (405(g)

Any nature of suit from any category may
be selected for this category of case
assignment.

340 Marine o il *(If Antitrust, then A governs)*
345 Marine Product Liability Sodissl Titte 3L

Iy - 865 RSI (405(g)
350 Motor Vehicle her Statutes
355 Motor Vehicle Product Liability &%l—‘\—“ ttural Act
360 Other Personal Injury B ;i“"“‘ f":t b‘.'l.s con Act
362 Medical Malpractice conomic (R
365 Product Liability 893 Environmental Matters

N 894 Energy Allocation Act

368 Asbestos Product Liability 890 Other Statutory Actions (If

Administeative Agency is Involved)

“ o
/ O E. General Civil (Other) OR ( ©® . Pro Se General Civil
7
h Real Property Bunkruptcy Forfeiture/Penalty
210 Land Condemnation 422 Appeal 28 USC 158 610 Agriculture 470 Racketeer Influenced &
220 Foreclosure 423 Withdrawal 28 USC 157 620 Other Food &Drug Corrupt Organizations
230 Rent, Lease & Ejectment 625 Drug Related Seizure 480 Consumer Credit
240 Torts to Land Prisoner Petitions of Property 21 USC 881 490 Cable/Satellite TV
245 Tort Product Liability 535 Death Penalty 630 Liquor Laws 810 Selective Service
290 All Other Real Property 540 Mandamus & Other 640 RR & Truck 850 Securities/Commodities/
550 Civil Rights 650 Airline Regs Exchange
Persounal Property 558 Prison Condition 660 Occupational 875 Customer Challenge 12 USC
mmher Fraud Safety/Health 3410
371 Truth in Lending Property Rights 690 Other 900 Appeal of fee determination
380 Other Personal Property Damage 820 Copyrights under equal access to Justice
¥ 385 Property Dumage Product Liability 830 Patent 950 Constitutionality of State
840 Trademark Other Statutes Statutes
4(H) State Reapportionment 890 Other Statutory Actioms (if
Federsl Tax Suits 430 Banks & Banking not administrative agency
870 Taxes (LS plaintiff or 450 Commerce/1CC review or Privacy Act
defendant Rates/etc.
871 IRS-Third Party 26 460 Deportation
USC 7609 @)




“5

740 Labor Railway Act
790 Other Labor Litigation

+0 Other Civil Rights
445 American w/Disabilities-

O G. Habeas Corpus/ | O H. Employment O L. FOIA/PRIVACY | O J. Student Loan
2255 Discrimination ACT
152 Recavery of Defaulted
530 Habeas Corpus-General 442 Civil Rights-Employment 895 Freedom of laformation Act Student Loans
510 Motion/Vacate Sentence (criteria: race, gender/sex, 890 Otber Statutory Actions (excluding veterans)
national origin, (if Privacy Act)
discrimination, disability
age, religion, retaliation)
“(If pro se, select this deck)* *(If pro se, select this deck)*
O K. Labor/ERISA O L. Other Civil Rights | O M. Contract O N. Three-Judge Court
(non-employ ment) (non—employment) 110 lnsurance 1 Civil Rights-Voting
120 Marine (if Voting Rights Act)
710 Fair Labor Standards Act 441 Voting (if not Voting Rights 130 Miller Act ’

720 Labor/Mgmt. Relations Act) 140 Negotiable Instrument
730 Labor/Mgmt. Reporting & 43 Housing/Accommodations 150 Recovery of Overpayment &
Disclosure Act 444 Welfare Enforcement of Judgment

1S3 Recovery of Overpayment of
Veteran's Benefits

791 Empl. Ret. Inc. Security Act Employment 160 Stockholder's Suits
4H6 Americans w/Disabilities- 190 Other Contracts
Other 195 Contract Product Liability
196 Franchise
BRIGIN
Original O 2 Removed O 3 Remanded from O 4 Reinstated O S Traonsferred from O 6 Multi district O 7 Appeal to
Proceeding from State Appellate Court or Reopened another district Litigation District Judge
Court (specify) from Mag. Judge

2 VL. )CA USE OF ACTION (CITE THE U.S. CIVIL STATUTE UNDER WHICH YOU ARE FILING AND WRITE A BRIEF STATEMENT OF CAUSE.)
ist. of Columbia common law fraud, defamation per diversity jurisdiction under 28 USC sec. 1332.

VII. REQUESTED IN
COMPLAINT

CHECK IF THIS IS A CLASS
ACTION UNDERF.RCP. 23

DEMANDS  $4,000,000.00
JURY DEMAND:

Che if demanded 1n complant
YES NO

VIII. RELATED CASE(S)
IF ANY

(See instruction) YES

\-—-l

NO / If yes, please complete related case form

DATE

oL [23 /3o 10

SIGNATURE OF ATTORNEY OF RECORD

The JS-44 civil cover sheet and the information contained herein neither re
law, except as provided by local rules of court This form, approved by the Judicial C

INSTRUCTIONS FOR COMPLE%CIVI
Authority for Civil Cover SH

onfe

vm SHEET JS-44

places nor supplements the filings and service of pleadings or other papers as required by
rence of the United States in September 1974, 1s required for the use of the Clerk of

Court for the purpose of mitiating the civil docket sheet Consequently a civil cover sheet i1s submitted to the Clerk of Court for each cvil complaint filed Listed below are tips
for completing the civil cover sheet  These tips coincide with the Roman Numerals on the Cover Sheet

L COUNTY OF RESIDENCE OF FIRST LISTED PLAINTIFF/DEFENDANT (b) County of residence Use 11001 to indicate plamtiff 1s resident of
Washington, D.C , 88888 if plaintifT 1s resident of the United States but not of Washington, D C, and 99999 1f plaintiff 1s outside the Umited States

HL CITIZENSHIP OF PRINCIPAL PARTIES This section is completed only if diversity of citizenship was selected as the Basis of Junisdiction under Section
1]

v. CASE ASSIGNMENT AND NATURE OF SUIT The assignment of a judge to your case will depend on the category you select that best represents the
primary cause of action found 1 your complant You may select only one category You must also select one corresponding nature of suit found under
the category of case

VL CAUSE OF ACTION Cite the US Civil Statute under which you are filing and write a bricf statement of the primary cause

VI, RELATED CASES, IF ANY If you indicated that there 1s a related case, you must complete a related casc form, which may be obtained from the Clerk’s

Office

Because of the need for accurate and complete information, you should ensure the accuracy of the information provided prior to signing the form






